
Protoköl nr 212025
z posiedzenia Rady Nadzorczej Spdldzielni im. Wladyslawa Orkana

w Limanowej z 4lutego 2025 roku

Posiedzenie odbylo sig na Swietlicy Spöldzielni Mieszkaniowej im. Wladyslawa Orkana
w Limanowej przy ul. Jana Pawla II 19.

W posiedzeniu udzial wzigli:
1. Pan Kita Barttomiej - Przewo dniczqcy
2. PaniKita Zofia lastgpca
3. Pan Jasica Krzysztof- Sekretarz
4. Pan RyS Piotr
5. Pan RyS Grzegorz
6. Pan Kempny Zbigniew
7.Pan JeZ Wawrzyniec
9. Pan Toporkiewicz Jakub

). Pani Judka Agata

Lista obecnoSc i w zatqczeniu.

Porz4dek posiedzenia:
1) Przyjgcie porz4dku obrad.
2) Przyjgcie protokotu z ostatniego posiedzenia.
3) Sprawy Zarzqdu:

a) Analiza zalegloitci c4rnszowych na dzieh 3 I .12.2024 rok.
b) Analiza skarg i wniosköw 2a2024 rok.
c) Analiza zu\cia gazu za 2024 rok.
d) Analiza ntiryciapr4du w czgsciach wspölnych 2a2024 rok.
e) Analiza nt?ycia wody za 2024 rok.
0 Zatwierdzenie iloSci czNonklw Zarzqdu.\J/ g) Zatwierdzenie zmiany uchwaly o stawkach dla lokali i innych oplat.

4) Sprawy wniesione.

Ad. 1. Na pocz4tku spotkania Przewodniczqcy Bartlomiej Kita prrywital czLonköw Rady
Nadzorczej a nastgpnie odczytal porzqdek obrad, kt6ry zostaL Wzyjgty bez zmian podczas
glosowania.

Rady Nadzorczej Spötdzielni Mieszkaniowej im. Wadyslawa Orkana w Limanowej w spra-
wie przyj gcia porzqdku posiedzenia.
Rada Nadzorcza Spöldzielni na podstawie $ 7 regulaminu postanawia
przyjqö porzqdek posiedzenia i zgodnie z nim prowadziö zebranie.
Uchwala nr 512025 w zal4czniku

4d.2. Nastgpnie odczytano protok6l zpoprzedniego posiedzeniaktöry, zostatprzyjgty.
- U c h w a I a nr 612025w zal4czniku.



Na podstawie listy obecnoSci podpisanej ptzez czlonköw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocno6ö posiedzenia i wladnoSö do podejmowania uchwal.

Ad.3 Sprawy zarz4duz
A) Analiza zaleglofici c4rnszowych na dzieh 3I.12.2024 rok.

Z przedstawionych dokumentdw wynika 2e zadLuZenie wSr6d lokali mieszkaniowych oraz
lokali uz;rtkowych zmalato co zostalo pozytywnie odebrane przez czlonköw RN. Osoby ktö-
re, zalegajqzplatnoSciami dostali wezwania do zaplaty.

B) Analiza skarg i wniosköw za 2024 rok.
Brak bylo skarg i wniosköw. Zarzqd i RN dyskutowalanadpismem ktöre, skierowala na po-
czqtku 2024 roku pani wynajmulqca miejsce postojowe w budynku po starej kottowni przy
ul. Armiriskiego 17. Wynajmowane pomieszczenie zostalo wyremontowane, zgodnie
zuzgodnieniami jednal<2e, z niewiadomych przyczyn kobieta zrezygnowaNaz uslrugi. Nale-
2y zaznaczyö 2e osoba nie byla czlonkiem SM.

.' C) Analiza ntI:,cia gazu za 2024 rok.*Zo"tutu 
prr"drtu*iona analiza zuirycig*u. Pan Prezes poinforrrpyrala 2e w kotlowni na

Osiedli Pilsudskiego II zostaL zamontowany podlicznikntiryciaffi-aU lokali u4rtkowych.
ZuLycie dla przedsigbiorc6w stanowi okolo 4Yo catoflciowego zuirycia co pokrywa sig
z wstgpnymi kalkulacj ami.
Nale2y zaznaczyö 2ewzrosla cena obslugi przezuDT kotlöw grzewczych.

D) Analiza zu4cia prqdu w czgsciach wsp6Inych za 2024 rok.
Z przedstawionych analiz wynika 2e w niektdrych blokach mieszkalnych w okresie letnim
jest wzrostzuiryciapr4du w czgsciach wspdlnych co mohe Swiadczyö o nielegalnym poborze
pr4du. Pan Prezes poinformowal, 2e od stycznia do kwietnia wynegocjowal now4 stawk4 na
pr4d w wysokoSci 495 zL za MWh, abyto 790 zL za MWh. ^.\-Czlonek RN- Pan Jakub Toporkiewicz zwrlcil.uwagg nabardzo duke ntirycieffi w ko-
tlowni na Osiedlu Pilsudskiego II pomimo 2e sqzamontowane nowe kotty grzewcze i pom-
'1y.

Yan Prezes poinformowal Zebgd1montowane maty wygluszaj?ce w pomieszczeniach w bu-
dynku przy ul. Zielonej poniewaZ, prawdopodobnie pompy przenoszq drgania co jest uci4z-
liwe dla mieszkaricöw.

E) Analiza nt:4iciawod:r za 2024 rok.
Przedstawiono analizg zuirycia wody za 2024 roku k16ra, nie budzi zastrzeheri a niewielkie
r62n\ce wynikaj4 zr62nych dni odczytöw.

F) Zatwierdzenie ilofici czlonkfw Zarzqdu.
Pan Przewodniczqcy odczylal treSci uchwaly zgodnie z lct6rq, Zarzyd Spöldzielni Mieszka-
niowej im. Wl. Orkana w Limanowej bgdzieliczyL2 czlonklw.
IJchwala numer 712025 w zal4czniku.



G) Zatwierdzenie zm li i inn
Po odczytaniu treSci uchwaty, o poprawki wnioskowalPan Jakub Toporkiewiczktöre, zo-
staty wprowadzone.
Uchwala numer 812025 w zal4czniku.
- Na koniec spraw zarzqdu, Pan Prezes przedstawil wykonanie nalwaaniejszych prac remon-
towych m.in. wymiang zaworöw gazowych na klatkach schodowych oraz zamontowanie
nawiewnikdw w oknach na klatkach schodorvych. Zaczgto te| monta? odpowiednich nasad
kominowych.
- W zwiqzku z pismem z Nadzoru Budowlanego, Zarzqd SM skierowal ponad 340 pism do
mieszkariclw z prodb4 o usunigcie nieprawidlowoSci ktöre, zostaly ujawnione podczas kon-
troli kominiarskich. Zgodnie z obowiqzq4cymi przepisami osoba uprawniotru -u obowi4zek
przekazaö protoköl zbiorc4r drogq elektronicznq do odpowiednich instytucji. Zarzqd skiero-
wal proSby o skladanie ofert na przeprowadzenie kontrolny ch przeglqddw.

, SM zakupila detektor ga r ktöry, jest atestowany i pozostale kontrole instalacji gazowych
bEda przeprow adzali konserwatorzy SM.
- W zwiqzku ze üy^ stanem technicznym zaworöw, bEdzie prowadzona inwent aryzacja oraz

-:ontrola 
piwnic i czgsci wspölnych.

- Zarzqd poinformowal o odbyciu spotkari z osobami posiadaj4cymi garaae i miejsca posto-
jowe. Na jednym z spotkari Pan Prezes otrzymatpismo, podpisan" pti"rtrzy osoby ktbrego,
treSö budzi duäe zastrzehenia prawne. WigkszoSö osöb po rozmowach podjgto decyzjg o
podpisaniu nowych umöw. Najwigkszy problem stanowi sprawa garazy na Osiedlu Pilsud-
skiego II gdzie, Zarz4d poprosil o spotkanie z Czlot'tkami Komisji do spraw GZM i zPrezy-
dium RN. Zarzqd skierow al tez pismo do Burmi strza Miasta Limanow ä o zalgcie stanowiska
w kwestiach poruszanych na tych spotkaniach. Nale2y zaznacryö Ze do tej pory wlaSciciele
garaLy ptacili koszty zarzqdu w ramach dodatkowej oplaty czynszowej co stanowi pewne
zasttzehenia poniewaZ, konieczno5ö spisania umöw na obslugg zarzqdzania wynika z ustawy
o podatkach od towaröw i uslug oraz ustawy o podatku dochodowego od osöb prawnych. W
tej kwestii röwnieZ poproszono o wykladnie prawn4.

Ad. 4. Sprawy wniesione.

-Sprawa nr 1:

Pan Zbigniew Kempny po raz kolejny domagal sig podjgcia dzialuh zmierzalqcvch do wy-
powiedzenia umowy wynajmu terenu pod budkg zkebabemprzy ul. Pilsudskiego. IJwaLa Le
mieszkaricom przeszkadza zapach oraz 2e klienci zalatwiajq swoje potrzeby fizjologiczne w
okolicy punktu gastronomicznego. Pan Kempny nastgpnie wniösl owypowiedzenie umowy
na wynajmg punktu sprzedairy alkoholi przy uI. Pitsudskiego nie podajqc konkretnych argu-
mentöw. Nalezy podkre5liö 2e whaficicielem budki oraz sklepu monopolowego jest ten sam
wla5ciciel. Pan Prezes udzielajqc odpowiedzi podkreSlil Le brakjest skarg mieszkaricöw na
dzialalnoSö obydwöch tych punktdw wigc nie widzi powoddw by traciö klienta zasilajqcego
bud2et SM. Na zajgcie takiego stanowiska Pan Kempny, zarzucil Panu Prezesowi tonetcs3e
w stosunku do osoby wynajmuj4cej. W odpowiedziPan Antoni Rög upomnial Cz-Lonka RN i
zwrlcil uwagg 2e vrLa!;ciciel punköw jest osob4 obc4 dlaPrezesa Zarzqdu i sig wczeSniej nie
znali. Prezydium RN, poinformowalo PanaKempnego2e zgodnie z obowi4nl4cymi procedu-
rami, wznoszon4 sprawg powinno zalatwiö sig na Walnym Zgromadzeniu Czlonköw SM.



Sprawa nr 2:

Cztonek RN, Pan Piotr Ry6 zto2yl rezygnacje z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej. Przeprowa-
dzono gtosowanie gdzie jednogto6nie nowym czfonkiem Komisji Rewizyjnej zostata Pani Zo-
fia Kita kt6ra, zlo2yta rezygnacjq z petnienia czlonkostwa w Komisji do spraw GZM.
Nowym Czlonkiem Komisji do spraw GZM zostaN Pan Wawrzyniec JeZ ktöry, zostal wylo-
niony podczas glosowania.

Sprawa nr 3:
Pan Prezes poinformowal o kolejnych awariach w kotlowni na Osiedlu Pilsudskiego II. Ko-
tty sA na gwarancji a zgodnie z umowami naprawy w tym okresie musi przeprowadziö vrry-
konawca. Nalezy podkreSliö 2e wszelkie uzgodnienia i podpisanie umowy odbylo sig zaka-
dencj i p oprze dn ie go Zar z4du S pötd zielni Mi e s zkani owej .

Kolejny termin spotkania RN wyzn aczony zostal na 20.02.2025 roku.
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Bartlomiej Kitä-


